

*Henry*: That at the commencement of the Session of 1830, the Petitioner transmitted to the House, the Report of the proceedings of the said Commissioners, which was produced and laid before the House:—That the Account sent in by the Petitioner, amounting to Six pounds thirteen shillings and four pence currency, and approved by the Commissioners, has not yet been paid; and praying the House to direct that the same be paid him out of such funds and in such manner as the House may deem expedient.

By Mr. Demers.—A Petition of *J. O. Bastien, Charles Manuel* and *Charles McDonnell*, Commissioners for taking a Census of the Counties of *Vaudreuil, Beauharnois*, and *Rouville*; praying additional compensation for their services in making a Census of the said Counties of *Vaudreuil, Beauharnois*, and *Rouville*.

By Mr. Peck.—A Petition of *William Henry*, Commissioner for taking a Census of the County of *Sherbrooke*; praying to be reimbursed the sum of Ten pounds currency, paid by him for his Commission, and for Stationary used in making a Census of the said County of *Sherbrooke*.

By Mr. Quesnel.—A Petition of *Augustin Delisle*, Commissioner for taking a Census of the County of *Chambly*; praying to be reimbursed the amount paid by him for his Commission, and for Stationary used in making a Census of the said County of *Chambly*.

By Mr. Noël.—A Petition of *Léon Noël* and *Damase Larue*, Commissioners for taking a Census of the County of *Lotbinière*; praying additional compensation for their services in making a Census of the said County of *Lotbinière*.

By Mr. Antoine Charles Taschereau.—A Petition of *Jean Baptiste Bonneville* and *Pierre Patrie*, Commissioners for taking a Census of the County of *Beauce*; praying additional compensation for their services in making a Census of the said County of *Beauce*.

By Mr. Gagy.—A Petition of *Samuel Brooks, Rufus Laberee* and *Moses Nichols*; representing that they are Commissioners for expending a certain grant of money upon the Road from the North part of *Dudswell* to the centre of the same, and from the Northern extremity of the Road already opened as far as the Township of *Ireland*: That in the execution of their duties as said Commissioners, they have overexpended the grant upon said Road, to the amount of Forty seven pounds fifteen shillings and four pence half penny, and have duly accounted for the same: That they are also Commissioners for expending a certain grant of money "from *Dudswell* to *Hereford*:" That they have also upon this Road overexpended the amount of said grant, by the sum of Forty seven pounds twelve shillings and eight pence half penny, and have duly accounted for the same; and praying the House to take their case into consideration, and grant them relief.

By Mr. Mondelet.—A Petition of *Hypolite St. George Dupré* and *George Weekes*, Commissioners for taking a Census of the County of *Montreal*; praying additional compensation for their services in making a Census of the said County of *Montreal*.

By Mr. De St. Ours.—A Petition of *Anthony Von Iffland* and *Richard Burke*, Commissioners for taking a Census of the County of *Richelieu*; praying additional compensation for their services in making a Census of the said County of *Richelieu*.

By Mr. Neilson.—A Petition of *A. A. Papineau*, Commissioner for taking a Census of the County of *St. Hyacinthe*; praying additional compensation for his services in making a Census of the said County of *St. Hyacinthe*.

la Session de 1830, le Pétitionnaire a transmis à la Chambre le Rapport des procédés des dits Commissaires, lequel a été produit et soumis à l'Assemblée: Que le Compte du Pétitionnaire se, montant à six livres treize schelings et quatre deniers cours actuel, approuvé par les dits Commissaires, n'a pas encore été payé; et priant la Chambre d'ordonner que la dite somme lui soit payée, à même les fonds et de la manière qu'elle jugera convenable.

Par M. Demers.—Une Pétition de *J. O. Bastien, Charles Manuel* et *Charles McDonnell*, Commissaires pour faire un Recensement des Comtés de *Vaudreuil, Beauharnois* et *Rouville*; demandant une compensation additionnelle pour leurs services, pour avoir fait un Recensement des dits Comtés de *Vaudreuil, Beauharnois* et *Rouville*.

Par M. Peck.—Une Pétition de *William Henry*, Commissaire pour faire un Recensement du Comté de *Sherbrooke*; demandant à être remboursé de la somme de dix livres courant, par lui payée, pour sa Commission et pour Papeterie employée pour faire un Recensement du dit Comté de *Sherbrooke*.

Par M. Quesnel.—Une Pétition d'*Augustin Delisle*, Commissaires pour faire un Recensement du Comté de *Chambly*; demandant à être remboursé du montant par lui payé pour sa Commission et pour Papeterie employée pour faire un Recensement du dit Comté de *Chambly*.

Par M. Noël.—Une Pétition de *Léon Noël* et *Damase Larue*, Commissaires pour faire un Recensement du Comté de *Lotbinière*; demandant une compensation additionnelle pour leurs services, ayant fait un Recensement du dit Comté de *Lotbinière*.

Par M. Antoine Charles Taschereau.—Une Pétition de *Jean Baptiste Bonneville* et *Pierre Patrie*, Commissaires pour faire un Recensement du Comté de *Beauce*; demandant une compensation additionnelle pour leurs services, ayant fait un Recensement du dit Comté de *Beauce*.

Par M. Gagy.—Une Pétition de *Samuel Brooks, Rufus Laberee* et *Moses Nichols*; représentant qu'ils sont Commissaires pour dépenser une certaine somme d'argent sur le Chemin à partir de la partie Nord de *Dudswell* à aller au centre d'icelui, et depuis l'extrémité septentrionale du Chemin déjà ouvert jusqu'au Township d'*Ireland*: Que dans l'exécution de leurs devoirs, en leur dite qualité, ils ont outre-passé la somme votée pour ce Chemin, de la somme de quarante-sept livres quinze schelings et quatre deniers et demi, et en ont dûment rendu compte: Qu'ils sont aussi Commissaires pour dépenser une certaine somme d'argent "depuis *Dudswell* jusqu'à *Hereford*:" Qu'ils ont aussi sur ce Chemin outre-passé la somme votée de la somme de quarante-sept livres douze schelings et huit deniers et demi, et en ont dûment rendu compte; et priant la Chambre de prendre leur exposé en considération et de les indemniser.

Par M. Mondelet.—Une Pétition d'*Hypolite St. George Dupré* et *George Weekes*, Commissaires pour faire un Recensement du Comté de *Montreal*; demandant une compensation additionnelle pour leurs services, ayant fait un Recensement du dit Comté de *Montreal*.

Par M. De St. Ours.—Une Pétition d'*Anthony Von Iffland* et *Richard Burke*, Commissaires pour faire un Recensement du Comté de *Richelieu*; demandant une compensation additionnelle pour leurs services, ayant fait un Recensement du dit Comté de *Richelieu*.

Par M. Neilson.—Une Pétition de *A. A. Papineau*, Commissaire pour faire un Recensement du Comté de *Saint Hyacinthe*; demandant une compensation additionnelle pour ses services, ayant fait un Recensement du dit Comté de *Saint Hyacinthe*.

De J. O. Bastien, C. Manuel et C. McDonnell.

De W. Henry

De A. Delisle.

De Léon Noël et Damase Larue.

De J. B. Bonneville et P. Patrie.

De S. Brooks, R. Laberee et M. Nichols.

De H. St. George Dupré et George Weekes.

De A. Von Iffland et R. Burke.

De A. A. Papineau.

Une